
Kernraad

VERSLAG

Vergadering van maandag 2 oktober 2017

Aanwezig: Aderik (tot 18.51 u), Aiko, Arne J, Lise, Milko, Raf, Simme (tot 18.51 u), Stephanie, Wieter

Waarnemer: Benjamin, Marike, Siebe (tot 18.51 u)

Verontschuldigd: Karim, Ruben

De vergadering wordt geopend om 18.33 u.

Goedkeuring agenda

De puntjes Datum lezing Veys, MDF-platen en Wisselbekers worden toegevoegd. De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Mededelingen

� Er zijn veel problemen bij Stura, want de Raad van Bestuur en een deel van het Algemeen Bureau hebben
ontslag genomen. Als er iemand vraagt om commentaar, zeg dan vriendelijk nee.

� We gaan normaal gezien een sleutel krijgen voor het Gele Huis.

� LBK verkoopt nog Cubanistos aan 70 cent.

Alma

Aiko heeft al geprobeerd om de studentenflik te contacteren in verband met de drankvergunning, maar die is niet
bereikbaar. Als we beschouwd worden als jeugdorganisatie gaan we in ieder geval al geen permanente drankver-
gunning kunnen krijgen. Verder moeten we eens rondkijken bij andere fakbars voor op lange termijn.

Activiteiten komende week

� Cluedocantus: Komt in orde. De huur van de PAVO is opgeslagen naar 240 euro.

� EJW @ Alma 3: Komt in orde.

� Pémé-avond: EJW heeft al samengezeten om de eerstejaars te koppelen aan ouderejaars. Het tekort aan
fysici is opgelost. Er zal bier, frisdrank en Cubanisto verkocht worden.

� Cultuurbar: Komt in orde.

� Prébar quiz: De quiz is al gemaakt en de winkelshift is ook al gebeurd.
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� Scavenger hunt: Hier moet nog wat voor geregeld worden, maar dat komt wel goed.

Wisselbekers

De bekers zullen getest worden op de Vinabar ipv op de Cultuurbar. Er zijn twee opties om de bekers te huren:
in Leuven (OPEK) of in Gent (Ivago). Het probleem met OPEK is dat we 50 euro (excl. BTW) als huur moeten
betalen. Bij Ivago zijn de bekers gratis, maar dan moeten we wel iemand hebben die naar Gent wil rijden. Gent
is dus sowieso de betere optie indien we hier iemand voor vinden. Er wordt opgemerkt dat LOKO in februari een
project gaat opstarten rond wisselbekers. Het zou nogal jammer zijn om nu geld te steken in bekers als we er later
fondsen voor zouden kunnen krijgen.

Datum lezing Veys

De lezing staat nu gepland op 30 november. Tijdens die week vindt echter de International Week plaats en op
30 november gaat de infosessie door voor iedereen die op Erasmus wil gaan. Deze infosessie trekt veel volk en is
eigenlijk waar heel de International Week om gaat. We gaan vragen aan Veys of het goed is dat we zijn lezing
verplaatsen naar 28 november. Ook de lezing van professor Lettinga moet nog verplaatst worden, want die valt
nu samen met de Massacantus. We gaan 6 november voorstellen.

MDF-platen

We gaan de goedkoopste platen (3 mm) nemen. Arne gaat zoeken naar een bedrijf waar we de platen kunnen
kopen en daarna zoeken we ook een chauffeur voor het busje. Als we weten wanneer de chauffeur kan rijden,
kunnen we het busje huren. We moeten eens kijken of we ergens kunnen vinden wanneer het busje beschikbaar
is. Als we de platen hebben, komen er ook shiften om ze te schilderen.

Opstellen agenda PV

M Goedkeuring agenda
M Goedkeuring verslag
M Actiepuntjes
M Mededelingen
M Raden
D Evaluatie afgelopen activiteiten

� Inschrijvingsstand
� EJW @ Oude Markt
� Spelletjesavond
� EJWinigames
� Ouwezakkenreceptie
� Barzilië
� EJW BBQ
� Cluedocantus
� EJW @ Alma 3
� Pémé-avond
� Prébar quiz
� Cultuurbar
� Scavenger hunt

D Activiteiten in de nabije toekomst
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� Karaoke
� Infomoment cultuurreis
� Training 24 urenloop
� Pirates of the carabierbar
� Verkoop
� JV-receptie
� Verkooples
� Doop
� Vinabar
� Ketnetcantus

D Activiteiten in de verre toekomst

� 24 urenloop
� Kerstfeestje
� Cultuurreis
� Proffentap

B Alma
B Wisselbekers
D Gebruik kelderruimte Gele Huis
M Varia

Varia

� Lise: ‘Aiko wil niet zomaar muilen, er is een zekere romantiek vereist op voorhand.’

� Wieter: ‘Irène Gijbels is een koppige geit. Die wil dit jaar de cursus niet doorgeven aan Cudi, omdat het
volgens haar vorig jaar te traag ging, maar toen had ze de cursus maar twee dagen op voorhand doorgestuurd.’

� Marike: ‘Het was een leuke Plan Sjarel.’

� Raf: ‘Wat is dat met Statistical Inference? Hebben wij taken ofzo? En een aanwezigheidsblad?’

� Samuel: ‘Gevraagd wordt met een d geschreven.’

� Arne J: ‘Ik ben niet naar de Plan Sjarel geweest omdat ik de volgende dag om kwart na 8 test had. Nu bleek
dat die test op het einde van de les was en dat je later mocht binnenkomen. Die prof heeft ook gewoon alle
leerstof herhaald tijdens de les, maar ik had dat al allemaal de avond ervoor geleerd. Heb ik dus een feestje
gemist!

� Aiko: ‘Vanaf nu is het: dab’ *dabt naar rechts* ‘dab’ *dabt naar links* ‘dab’ *doet beide armen omhoog*

De vergadering wordt gesloten om 19.09 u.

Stephanie Vermeiren (secretaris)
stephanie@wina.be

De volgende vergadering gaat door op maandag 16 oktober 2017 in de Winagang.
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